

December 2020

Dear Valued Customer,

## **Notice of Amendment of the Bank Charges Schedule**

Please be informed that with effect from 12 Apr 2021 (the "Effective Date"), the Bank Charges Schedule will be revised as below:

I. DBS digibank (or DBS digibank app) & DBS iWealth® app under the sections below will be renamed to **DBS digibank HK**.

### Bank anywhere with DBS:

#1, #3, #4, #6, #11, #14 & the column name of transactions table

### **IV. REMITTANCES:**

- D. Local Transfer2 in HKD/USD/RMB Via Real Time Gross Settlement (RTGS): 2)
- E. Local Transfer in HKD Via Electronic Transfer

#### **V. GENERAL SERVICES:**

Q. Bill Payment/ Electronic Bill Presentment and Payment

#### VI. INVESTMENT SERVICES:

A. Securities

- 1) Trade-related services
  - Hong Kong Securities: a) Brokerage Commission: i)
  - U.S. Securities: a) Brokerage Commission: i)
  - Singapore Securities: a) Brokerage Commission: i)
- II. Under the transaction table of Bank anywhere with DBS, the column of DBS digibank app & DBS iWealth® app will be combined to DBS digibank HK. A new remark "(Only applicable to Wealth Management Accounts)" will be added for "Subscribe/redeem investment fund".
- III. The name of **Section B** under **IV. REMITTANCES > OUTWARD REMITTANCES** will be revised as **DBS**\*\*Remit\*\* via DBS iBanking or DBS digibank HK.

This Notice of Amendment serves as our notice to you regarding the changes set out above. The changes will take effect automatically on the Effective Date.

For enquiries or if you would like to request a copy of the Bank Charges Schedule, please contact our branch staff or visit our website at www.dbs.com.hk.

**DBS Bank (Hong Kong) Limited** 



親愛的客戶:

# 銀行服務收費表的修訂通知

本行謹通知閣下,由 2021年4月12日起(「生效日期」),銀行服務收費表將修訂如下:

I. 在以下部分中,星展 digibank (或星展 digibank 流動應用程式) 及 DBS iWealth® app 將重新命名 為 *DBS digibank HK*。

# 星展讓您理財無間:

#1, #3, #4, #6, #11, #14 及交易表內的欄目名稱

## IV. **匯款**:

- D. 以港元/美元/人民幣經即時支付結算系統本地轉匯: 2)
- E. 經電子轉賬系統在本地轉賬港元

# V. 一般收費:

Q. 繳付賬項/電子賬單及繳費服務

# VI. 投資服務:

- A. 證券買賣
- 1) 有關交易服務
  - 香港證券: a) 經紀佣金: i)
  - 美國證券: a) 經紀佣金: i)
  - 新加坡證券: a) 經紀佣金: i)
- II. 在**星展讓您理財無間**中的交易表內,**星展 digibank 流動應用程式及 DBS iWealth® app** 欄目將會合併為 **DBS digibank HK**,而「**認購/贖回基金**」將新增「**(***只適用於 財富管理戶口***)**」的備註。
- III. IV. 匯款 > 匯出匯款中 B 部分的名稱將修訂為*經星展 iBanking 網上理財或 DBS digibank HK 進行* 星展特快海外轉脹<sup>2</sup>。

本行以此修訂通知提前通知您上述更改,而有關更改將於生效日期自動生效。

如需查詢詳情或索取銀行服務收費表,請與本行分行職員聯絡或瀏覽本行網站 www.dbs.com.hk。

## 星展銀行(香港)有限公司

2020年12月